

# E-NEWSLETTER ISSUE 6 - JANUARY 2019



#### 《Ir Eric Ma Siu-cheung takes office of the Association 馬紹祥工程師出任新一屆會長

The Outstanding PolyU Alumni Association elected its new Board of Directors at the 2018 Annual General Meeting on 17 December 2018. The first Board of Directors Meeting (2018-2020) and Christmas Lunch were held on the same day. Ir Eric Ma Siu-cheung was elected as new President of the Association. He recorded a vote of thanks to past members of the Board including Dr Royce Yuen, Dr Hubert Chan, Ir Dr Chan Fuk-cheung, Sr Kenneth Pang, Ir Tsui Tack-kong and Dr Philip Yeung for their tremendous support over the past years and welcomed Dr Edith Mok Kwan Ngan-hing to join the Board.

傑出理大協會於2018年12月17日舉行2018年度周年大會,選出新一屆董事局,並舉行2018-2020董事局第一次會議及聖誕聚餐。馬紹祥工程師獲選為新一屆會長,他感謝袁文俊博士、陳重義博士、彭贊榮測量師、陳福祥博士、工程師、崔德剛工程師及楊國榮博士於在任期間對協會所作出之傑出貢獻,並歡迎莫關雁卿博士加入董事局。

Board of Directors (2018-2020):	董事局成員(2018-2020):
President	會長
Ir Eric MA Siu-cheung, GBS, JP	馬紹祥工程師GBS, JP
Honorary Secretary	名譽秘書
Ir CHAN Siu-hung, JP	陳紹雄工程師JP
Honorary Treasurer	名譽司庫
Mr Richard SUN Po-yuen, JP	孫寶源先生JP
Directors	董事
Ir Thomas HO On-sing, JP	何安誠工程師JP
Ir Daniel LAI , BBS, JP	賴錫璋工程師BBS, JP
Dr Edith MOK KWAN Ngan-hing, MH	莫關雁卿博士MH
Dr Johnny NG Kit-chong, MH	吳傑莊博士MH
Ir Dr Samson TAM Wai-ho, JP	譚偉豪博士、工程師JP
Ir Dr WONG Tit-shing	黃鐵城博士、工程師

## Congratulations to recipients of OPAA Scholarships 恭賀獲頒傑出理大校友協會獎學金學員

Since 2013, the OPAA Scholarships have been presented to PolyU students each academic year, to recognize their outstanding performances in the OPAA Master Class Mentorship Programme. Six student mentees of 2017/2018 were awarded the scholarships.

協會自2013年成立傑出理大校友協會獎學金,於每學年頒發獎學金予「傑出理大校友協會大師班師友計劃」表現優秀的學員。2017/2018年度有六位學員獲獎。

仅及励音人则如则及可劃」表达	优度为的学具。2011/2010年反角八世学具度类。
Terence Fong Yuk-ki	[Dr Kwan Ngan-hing Scholarship (Honorary)]
方鈺奇	[關雁卿博士獎學金 (榮譽)]
Julio Kwan Ka-ki	[Eric S. C. Ma Scholarship]
關嘉琪	[馬紹祥獎學金]
Bon Lee Fui-pong	[Mike Wong Chik-wing Scholarship]
李奎榜	[黃植榮獎學金]
Flora Tsoi Wing-tung	[Mike Wong Chik-wing Scholarship]
蔡詠桐	[黃植榮獎學金]
Yoshi Yue Xi	[Dr Peter Wong Kwok-keung Scholarship]
岳茜	[王國強博士獎學金]
Mr Kharis Daniel Setiasabda	[Dr Peter Wong Kwok-keung Scholarship] [王國強博士獎學金]

What the scholarship recipients say:

得獎學員心聲:

"It is a valuable learning opportunity. The inspirations that my mentor (Ms Jessie Yu) gave me are truly amazing."  $\sim$  Flora Tsoi Wing-tung 蔡詠桐

"Joining the OPAA program is a very rewarding experience to me. Thanks OPAA and my mentor (Dr Herbert Chan) again for giving me this fruitful exposure, thank you!" ~ Terence Fong Yuk-ki 方鈺奇

#### EVENT HIGHLIGHTS 活動焦點

2018 Annual General Meeting cum Christmas Lunch on 17 December 2018 2018周年大會暨聖誕聚餐 2018年12月17日





OPAA Master Class 6th Speaker
Forum and Kick-off Gathering of
Mentorship Programme on
6 November 2018
傑出理大校友大師班第六屆講者論壇
暨師友同行計劃聚會
2018年11月6日





PROFILE UPDATES 資料更新



#### President's Corner

### 會長專欄

It is an immense honour for me to take up the presidency of the Association in December 2018. I look forward to working with the Board of Directors to support the development of the University and to serve the Hong Kong community at large. On behalf of the Board, I would like to extend my sincere thanks to all members for their continued support to the Association.

The Association will continue to nurture young generations through the signature programme OPAA Master Class, comprising speaker forum, mentorship programme, scholarships for outstanding student mentees and mentees circle, to strengthen student network and widen their horizons for their professional and personal developments. Please stay tuned for our upcoming events.

May I take this opportunity to wish you all a prosperous Year of the Boar!

本人於2018年12月獲選為新一屆會長,感到十分榮幸,期待與全體董事局成員攜手努力,為大學及香港社會發展作出貢獻。我代表董事局感謝各會員一直以來的支持。

協會將繼續透過重點活動「傑出理大校友大師班」的講者論壇、師友計劃、傑出理大校友協會獎學金以及大師班學友圈,為學生擴潤人脈網絡、擴展眼界,以提升其專業及個人發展。請密切留意我們的活動資訊。

一元復始,萬象更新,藉此謹祝各位豬年進步,萬事如意!

Tel: (852) 2766-7758 Fax: (852) 2954-0315

Email: opaa.hk@polyu.edu.hk

Website: www.opaa.hk

